
Skolebestyrelsesmøde den 24. februar 2022 kl. 17:00– 19:00                     Facilitator: Signe, Referent: Martin 
 
Sted: Personalerummet 

Deltagere:                                                                                                                                            
Forældrerepræsentanter: Signe Sloth Hansen (formand), Kjeld Rune Jensen, Mikkel Ulfeldt Hede, Mikkel Korsgaard Vendelboe, Marie-Claire Schat Mørdrup 

(næstformand) 
Afbud:                                       Gorm Larsen, Jesper Melcher, Mick Biehl, Sigbhatullah Amadid 
Suppleanter:                            Mikael Bay Hansen 
Elevrepræsentanter: Karl Emil og Ingrid Sofie 
Personalerepræsentanter:    Thomas Jensen, Christina Flintholm 
Skoleledelse: Irene Hastrup, Martin Hodel, Martin Gorm Pedersen og Lisbeth Jensen 
 
 
 

Emne  Hvad skal vi udrette Proces (ansvarlig) Tid Beslutning 
1. Godkendelse af referat 

og dagsorden 
 

 Godkende  17.00 Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet Lytte Elevrepræsentanter 17.05 
 

Status på arbejdet med udskolingskælderen er, at der i marts måned 
går et arbejde i gang med at fremstille et stort kunstnerisk street-art 
værk på den ene endevæg. Skolen har i samarbejde med 
huskunstnerordningen etableret et samarbejde med en kunstner, ved 
navn Rasmus Balstrøm som i samarbejde med elever fra 6.-8.årgang 
fremstiller værket. Læs mere om Rasmus her: 
https://www.facebook.com/Balstroem 
  
Samtidig med dette indrettes kælderen i samarbejde med en gruppe 
elever fra samme årgange. Her er et beløb på 150.000 kr. fra 
Frederiksberg Fonden til rådighed 
Håbet er, at kælderen kan åbne efter påske. 
 
Der afvikles skolebal for udskolingen torsdag d. 24/3 og for 
mellemtrinnet d. 24/5. Det bliver rigtig godt efter to års aflysninger af 
skoleballet grundet corona.  

3. Trivsel og faglighed Lytte evt. beslutte 
opfølgning 

Ledelsen giver status 
på trivsel og fagligt 
niveau efter Corona 

17.15 Skolen er nu tilbage uden restriktioner. Det har været en skør start på 
2022 med elever og lærere hjemme på skift med coronasmitte. Det har 
givet mange ændringer af undervisningen og mange er gået glip af 
noget undervisning og forløb har været opbrudt og afbrudt, da skolen 

https://www.facebook.com/Balstroem


jo har været helt åben siden jul trods stor coronasmitte og tilhørende 
isolationsperioder. 
Skolen oplever flere postcorona udfordringer med elever, som har 
mistet undervisning og elever, som har udviklet bekymring/angst for 
det uforudsigelige/sygdom/krise. Dette arbejdes der med på hele 
skolen og det er en bekymring, som skal følges tæt i de kommende 
måneder/år.   

4. Opfølgning møde 
omkring mellemformer, 
hvor Marie-Claire deltog 

Lytte Marie-Claire giver 
status 

17.30 Marie-Claire gav status på mødet på Tre Falke skolen, hvor indførelsen 
af mellemformerne, kaldet omstillingsprojektet, på Frederiksberg var på 
dagsordenen. Indførelsen er udsat med et år, hvilket betyder, at 
mellem 7 og 11 mellemformer bliver en realitet på skolerne på 
Frederiksberg fra skoleåret 2023/2024.   

5. Planlægning af proces 
for valg til 
skolebestyrelsen 

3 er på valg (Mikkel 
Vendelboe, Mick, 
Sigbhatullah – og Mikkel 
Hede. – hvem 
genopstiller 

Signe 17.35 Mikkel Vendelbo genopstiller. Mick og Sigbhatullah overvejer. 
Der er opstillingsmøde d. 31/3 kl. 16:30 i personalerummet i gl. 
bygning.  
Alle nuværende bestyrelsesmedlemmer vil være til stede.  
Torsdag d. 24/3 dele nuværende bestyrelsesmedlemmer flyers ud til 
forældre og elever, når de møder i skole mellem 7:45 og 8:30. 

6. Opfølgning på princip 
for bæredygtighed 

Aftale implementering og 
forankring 

Arbejdsgruppe: Jesper, 
Mikkel H, Signe, 
Christina, Lisbeth 

17.50 Der har været afholdt et par møder i arbejdsgruppen. Der arbejdes i syv 
forskellige spor, henholdsvis i skolebestyrelsen, skolens grønne råd, 
personalegruppen, elevrådet, hvor arbejdsgruppen opfordrer til, at det 
tages op i disse grupper, hvordan man kan arbejde bæredygtigt.  
Desuden er der et kommunespor og et forældrespor.  

7. Opfølgning på 
planlægning af 
kontaktforældremøde/ 
årsmøde 

Dato er fastlagt og aftale 
med oplægsholder er i 
hus.  

Marie-Claire 18.10 Årsmødet er d. 15/3 fra kl. 17-19. 
Jonas Ravn, specialkonsulent i Center for Digital Pædagogik med 
speciale i unges mediebrug er booket som oplægsholder.  
Mødet vil blive med en oplæg efterfulgt af dialog ved borde. Jonas vil 
udfordre og lægge op til refleksion. Samlet vil arrangementet sat til 2 
timer og bestyrelsen vil invitere bredt ud til alle forældre.  
Bestyrelsesmedlemmer vil fungere som ordstyrere i debatgrupperne. 

8. Nyt Princip for digital 
dannelse 

Status fra arbejdsgruppen 
– plan for det videre 
arbejde 

Arbejdsgruppen:  
Karl Emil, Ingrid-Sofie., 
Signe, Marie-Claire og 
Thomas  

18.30 Der arbejdes videre i arbejdsgruppen efter årsmødet 

9. Skole og forældre Beslutte om vi fortsat skal 
være medlem og hvordan 
vi vil bruge vores 
medlemsskab 

Signe 18.45 Bestyrelsen vil gerne fortsætte medlemskabet 



10. Nyt, Meddelelser Formand/SB:  
Ledelsen:  
 

 18.55 Der er national trivselsdag d. 4/3. På LC markeres dette med en a-dag, 
hvor alle klasser arbejder med trivsel. 
 
Næste etape af skolegårdsprojektet er igangsat. Der er stykket ud mod 
Emil Christian Hansens vej, hvor hegn og gammel beplantning erstattes 
af cykelparkering, ny beplantning, øgede legeområder og åben 
skolegård ud mod vejen. Cykelparkeringen ved rundkørslen fjernes og 
erstattes af beplantning og legeområder. Ankomsten til skolen forsøges 
derfor flyttet fra det farlige rundkørselsmiljø til det mere sikre miljø 
langs Emil Christian Hansens vej. 
Der arbejdes desuden på at etablere en cykelsti/cykelmarkering på 
vejen på Emil Christian Hansens vej ind mod skolen. 
 
Skolen holder LC-dage 5.-7.april, som afsluttes d. 7.april med et åbent 
hus-arrangement for alle elever og familier fra 15-17:30. Titlen på ugen 
er ”Ønskeugen” og afvikles på tværs af årgange og klasser. 
 
En foreløbig dispositionsbegrænsning på 1,5 % af budgettet er meldt ud 
fra Rådhuset. Forventede øgede udgifter på flere forskellige områder er 
årsagen ligesom der endnu mangler et overblik over ekstraordinære 
udgifter til corona. Konkret betyder det ca. 750.000 kroner for Skolen 
på La Cours Vej. Beløbet vil måske blive frigivet på et senere tidspunkt. 
Emnet tages op på formandsrådsmødet d. 9/3, hvor Signe og Marie-
Claire deltager. 
 
Skolen har d. 1.februar ansat ny adm.leder Hanne Quistgård.     

11. Næste møde Årsmøde d. 15/3 kl. 17-
19. Opstillingsmøde til 
bestyrelsen d. 31.3 kl. 
16:30-17:30 samt 
ordinært møde d. 26. 
april kl. 17 – 19  

Nyt Princip for digital 
dannelse 

  

12. Under stregen    Intet 
 

  

 


